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Protokoll fört vid styrelsemöte på Tvärgatan 2 den 8 augusti 2023 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid, Peter Löfqvist,            

Iréne König, Karl-Gustav Holmgren, Ylva Sjölin, Eva Svensson och Inger Sjögren. 

 

1. Mötets öppnande 

 Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

 Den föreslagna dagordningen godkändes. 

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Eva Svensson. 
 
 

4. Föregående mötesprotokoll från det extra styrelsemötet den 1 juni 
Föregående mötesprotokoll kommenterades kort. Tillsyn av hjärtstartaren är utförd 

och undervisning i hanteringen planeras. Därefter lades protokollet till handlingarna. 

 
5. Aktiviteter, resor m.m. 

Hans Larsson rapporterade att utflykten till Österlen är fulltecknad och att utflykten 

kommer att dubbleras. Bokningssystemet med första anmälningsdag fungerar positivt. 

Till Don Giovanni och Tomas Ledin finns platser kvar, och detta nämns i månads-

bladet. Några förslag till aktiviteter under våren 2024 är vandring i Malmö, Torups 

slott och information om Nato. 
 

6. Ekonomi 

Vissa företag är sena med att fakturera. Några annonsörer i Programhäftet har inte 

betalat ännu. Aktuella balans- och resultatrapporter överlämnades till styrelsen. 

 

7.       Hemsidan 

Iréne König rapporterade att medlemsansvarig nu är tillagd på hemsidan och 

uppmanade styrelsemedlemmarna att kontrollera hemsidan. Montage av filmduken i 

lokalen är fortfarande inte utfört. 
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  8.  Medlemsfrågor 

Peter Löfqvist rapporterade att antalet medlemmar nu är 795 minus 2 som har flyttat. 

En ny godkänd medlem är på gång. 18 jubilarer har uppvaktats. Nyblivna pensionärer 

verkar svåra att rekrytera. Möjlighet att få adresser till nya 65-åringar ska undersökas. 

 

  9.  Studiecirklar 

Ylva Sjölin rapporterade att det inte varit någon större rusning med anmälningar till 

cirklarna.  

 

10.  Friskvård 

Något nytt fanns inte att rapportera under rubriken. Aktiviteterna kommer att starta 

enligt Programhäftet.  

  

11.  Vollsjötryck 

Frågan om alternativ till Vollsjötryck diskuterades. Eventuellt PR-Tryck i Hörby? 

Vi återkommer till frågan vid nästa styrelsemöte. 

  

12.  Uppdatering av regler vid uthyrning av lokalen 

Punkten diskuterades inte vid mötet. 

  

13.  Genomgång och beslut om ”Policy vid deltagande i flerdagsresor” 

Den föreslagna policyn diskuterades. Revisionsdatum anges i den aktuella utgåvan   

av policyn. Texten ändras till ”Styrelsen utser ansvarig för resor. Cirkelledare har,  

om intresse finns, möjlighet att anordna en resa i samråd med reseansvarig.”                           

Cirkelledare har fått policy och resevillkor. 

 

14.  Upplägget till Kick Offen den 15 augusti  

Presentation av styrelsen och studieombuden, friskvård och lotterier. Cirka 140-145 

deltagare. Eventuellt sång.  

 

15.  Månadsbladet för augusti  

Inga inbetalningar förrän du fått bekräftelse på deltagande, dags för cirkelanmälan, 

platser finns till Don Giovanni och Tomas Ledin. Observera första anmälningsdag 

och ange Hans Larssons korrekta emailadress. 

 

16.  Övrigt  

Iréne König och Inger Sjögren hade fått meddelande om medborgarsamråd.                            

Svårt att skanna symbolerna i brevet. Medlemsvård har diskuterats, och 

aktivitetsledare till demensboendet verkar vara i fara. 

 

Insamling för Världens Barn kommer att ske på månadsmötet. Röda Korset har 

inbjudit till möte i kyrkan 14 augusti 15.00. Iréne König och Ann-Margret Nordbeck 

(ersättare Inger Sjögren) deltar. 
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Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

   

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Eva Svensson 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 

 

 

 

 


